
RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

I N N K A L L I N G 
til 

kommunestyremøte 
 
 
Det innkalles til kommunestyremøte på Kommunehuset torsdag 10.02.2011 kl. 19.00. 
 
Til behandling: 
K-SAK 01/11  RAPPORTERING PÅ POLITISKE VEDTAK 2010  
 
K-SAK 02/11  ØKNING AV FESTEAVGIFT 
 
K-SAK 03/11  FULLFØRING AV BYGDEBOK FOR RØMSKOG 
 
K-SAK 04/11  VALGSTYRE FOR KOMMUNE- OG FYLKESTINGSVALGET 
   2011 
 
K-SAK 05/11  VALG AV LEDER I ELDRERÅDET 
 
K-SAK 06/11  FORSLAG TIL GENERELL SAMARBEIDSAVTALE 
   MELLOM AKERSHUS UNIVERSITETSSYKEHUS HF 
   (A-HUS) OG KOMMUNENE I OPPTAKSOMRÅDET 
 
K-SAK 07/11  KJØP AV KRISESENTERTILBUD FOR MENN 
 
K-SAK 08/11  SAMORDNING AV LOKALE KRIMINALFOREBYGGENDE 
   TILTAK 
 
K-SAK 09/11  FORSKRIFT OM BYGGESAKSGEBYR 
 
K-SAK 10/11  ENDRINGER I GEBYRFORSKRIFT ETTER 
   MATRIKKELLOVEN 
 
K-SAK 11/11  SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE TIL 
   BARNEHJEMMET I VESELAVA, LATVIA 
 
K-SAK 12/11  FREMDRIFTSPLAN BYGGING AV BUTIKK OG  
   GANG- OG SYKKELVEI  
Eventuelt. 
Forfall meldes kommuneadministrasjonen snarest. 
Rømskog, 01.02.2011 

 
Nils Nilssen 

ordfører 
 

Anne Kirsti Johnsen Boutera 
rådmann 

 



 

 
 
SAK:  RAPPORTERING PÅ POLITISKE VEDTAK 2010 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark.nr. 
Kommunestyret 10.02.11 01/11 020 
    
    
Saksbehandler: 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Rapportering på politiske vedtak for 2010. 
  
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
Rapportene tas til orientering. 
 
Rådmannen i Rømskog, 01.02.11 
 
 
 
Anne Kirsti J. Boutera        
rådmann        
 
 
 
3. VEDTAK: 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
Rapportering av politiske vedtak fattet i formannskapet og kommunestyret i 2010. 
 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
 
6.  AKTUELLE VEDLEGG: 
Rapportering på politiske vedtak 1., 2. og 3. tertial 2010. 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  
 



RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

 

SAK:   ØKNING AV FESTEAVGIFT 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
Formannskapet   24.01.11 02/11 202 
Kommunestyret  10.02.11 02/11 202 
    
Saksbehandler:    Anne Kirsti Johnsen Boutera 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Økning av festeavgiften. 
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
Festeavgiften økes fra kr. 100,- til kr. 125,- i 2011, deretter med kr. 5 pr. år. 
 
Rådmannen i Rømskog, 11. januar 2011 
 
 
Anne Kirsti Johnsen Boutera        
rådmann        
 
3. VEDTAK: 
3.1 FORMANNSKAPETS BEHANDLING: 
Rådmannens forslag til innstilling vedtas med følgende tillegg: 
…, deretter med kr. 5 pr. år i økonomiplan for 2011 – 2014. 
 
3.2 FORMANNSKAPETS INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Festeavgiften økes fra kr. 100,- til kr. 125,- i 2011, deretter med kr. 5 pr. år i økonomiplan for 
2011 – 2014. 
 
3.3 VEDTAK I KOMMUNESTYRET: 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
Kirkevergene i Indre Østfold ønsker å samordne nivået på festeavgiftene, og Rømskog 
menighetsråd ønsker å øke festeavgiften fra kr 100 til 125 i 2011 og deretter med kr 5 pr år.  
Festeavgiften i Rømskog har vært uendret siden 2007. 
 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
Rådmannen mener det er hensiktsmessig å øke festeavgiften i Rømskog slik at den på sikt 
harmoniserer med festeavgiftene ellers i Indre Østfold.  Dette er i tråd med kirkevergenes 
forslag. 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG 
Forespørsel fra Kirkevergen. 
7.  UTSKRIFT SENDT:  

 



RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

 
 

SAK:   FULLFØRING AV BYGDEBOK FOR RØMSKOG 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
Formannskapet   24.01.11 03/11 255 
Kommunestyret  10.02.11 03/11   255 
    
Saksbehandler:  Anne Kirsti Johnsen Boutera 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Fullføring av bygdebok for Rømskog. 
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
Det bevilges kr 135.000 fra Bygdebokfondet til fullføring av Bygdebok for Rømskog. 
 
 
Rådmannen i Rømskog, 11.januar 2011 
 
Anne Kirsti Johnsen Boutera        
rådmann        
 
 
3. VEDTAK: 
3.1 FORMANNSKAPETS INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Rådmannens forslag til innstilling vedtas. 
 
3.2 VEDTAK I KOMMUNESTYRET: 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
Bygdebok for Rømskog er i avslutningsfasen.  Bygdebokkomiteen anslår at det er behov for 
forfatteren i 50 % stilling i 6 måneder for å fullføre siste bind.  Det gjenstår om lag kr 600.000 
på Bygdebokfondet før denne saken behandles. 
 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
Rådmannen anbefaler at det bevilges nødvendige midler slik at bind nummer 3 av bygdebok 
for Rømskog kan fullføres. 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG 
Skriv fra ordførere Nils Nilssen, datert 07.01.11. 
Skriv fra Sven G. Eliassen, datert 31.01.11. 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  

 



RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

 
 

SAK:   VALGSTYRE FOR KOMMUNE- OG           
             FYLKESTINGSVALGET 2011 
 
 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
Formannskapet  24.01.10 04/11 012 
Kommunestyret  10.02.10 04/11 012 
     
Saksbehandler: Anne Kirsti Johnsen Boutera 
 
 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Kommunen må velge valgstyre for Kommune- og Fylkestingsvalget 2011.   
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
Til valgstyre for Kommune- og Fylkestingsvalget 2011 velges: Formannskapet 
 
Varamedlemmer til valgstyret: Formannskapets varamedlemmer 
Som valgstyrets leder velges:  Ordføreren 
Som valgstyrets nestleder velges: Varaordføreren 
 
Rådmannen i Rømskog, 17. januar 2011.  
 
 
Anne Kirsti Johnsen Boutera        
rådmann        
 
 
 
3. VEDTAK: 
3.1 FORMANNSKAPETS INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Rådmannens forslag til innstilling vedtas. 
 
3.2 VEDTAK I KOMMUNESTYRET: 
 
 

 



4. SAKENS FAKTA: 
 I valglovens § 4-1 heter det at det i hver kommune skal være et valgstyre valgt av 
kommunestyret selv.  
 
Valgstyret er et utvalg i kommunelovens forstand, og kommunelovens regler om valg av 
nemnder gjelder, bl.a. reglene om valgbarhet i Kl. § 14 og kravene til kjønnsmessig 
representasjon i Kl §§ 36 – 38. 
 
Kommunestyret velger også valgstyrets leder og nestleder i samsvar med kommunelovens § 
10 nr. 3. 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
Det har vært lang tradisjon at formannskapet er valgstyre. Rådmannen vil anbefale at 
formannskapet velges som valgstyre, og at ordfører og varaordfører velges som hhv. leder og 
nestleder i valgstyret. 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG 
 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  



RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

 
 

SAK:  VALG AV LEDER I ELDRERÅDET 
 
 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
Kommunestyret  10.02.10 05/11 022 
     
Saksbehandler: Anne Kirsti Johnsen Boutera 
 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Kommunen må velge ny leder av Eldrerådet etter Bjarne Myrvold.   
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
Som leder av Eldrerådet velges: 
 
 
Rådmannen i Rømskog, 27. januar 2011.  
 
 
Anne Kirsti Johnsen Boutera        
rådmann        
 
 
3. VEDTAK I KOMMUNESTYRET: 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
Det må velges ny leder av Eldrerådet etter Bjarne Myrvold. 
 
Som personlig varamedlem for Bjarne Myrvold rykker Eva Tørnby opp som fast medlem. 
Som nytt varamedlem for Eva Tørnby har Pensjonistforeningen foreslått Tordis Haugen. 
 
Eldrerådet får da følgende sammensetning: 
 
Medlemmer (valgt blant politikerne):  Varamedlemmer: 
Willy Bray      Inger Ramberg 
Toril Bakker Sundsrud    Trygve Ekeheien 
 
Medlemmer (valgt fra Pensjonistforeningen): Varamedlemmer: 
Eva Tørnby      Tordis Haugen 
Solveig Holmedal     Audhild Tukkensæter 
Reidun Vestli      Oleif Karlsen 
 

 



5. RÅDMANNENS VURDERING: 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG 
 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  
 



 
SAK: FORSLAG TIL GENERELL SAMARBEIDSAVTALE 
           MELLOM AKERSHUS UNIVERSITETSSYKEHUS HF  
           (A-HUS) OG KOMMUNENE I OPPTAKSOMRÅDET 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark.nr. 
Utvalg for oppvekst og omsorg 20.01.11 02/11 421 
Kommunestyret 10.02.11 06/11 421 
    
Saksbehandler:Bjørg Tørnby Nilsen 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Høringsuttalelse om forslag til ny samarbeidsavtale mellom Akershus universitetssykehus HF 
og kommunene i opptaksområdet.  
  
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 
Høringsuttalelsen vedtas i sin helhet. 
 
Rådmannen i Rømskog, 13.01.11 
 
 
 
Anne Kirsti J. Boutera     Bjørg Tørnby Nilsen   
rådmann       tjenesteleder 
 
 
 
3. VEDTAK: 
3.1 UTVALG FOR OPPVEKST OG OMSORGS INNSTILLING TIL 
KOMMUNESTYRET: 
Rådmannens forslag til innstilling vedtas. 
 
3.2 VEDTAK I KOMMUNESTYRET: 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
Kommunen har fått forslag til ny samarbeidsavtale med Akershus Universitetssykehus HF til 
høring med frist 16. februar 2011. Administrasjonen har utarbeidet følgende forslag til 
høringsuttalelse fra Rømskog kommune: 
 
 
 
 



 
 
 
 
Høringsuttalelse fra Rømskog kommune: 
 
Generelt: 
I tråd med samhandlingsreformen er det viktig med likeverdighet i samhandlingen mellom 
kommuner og helseforetaket. 
 
Avtalens pkt 4.2 Betalingsordning 
Utskrivning til sykehjem 
 
Kommunen skal fatte vedtak om tildeling, dette etter lokal vurdering av hvilket omsorgstilbud 
pasienten har behov for, hva kommunen kan yte osv. Myndigheten er således lokal og kan 
ikke flyttes til 2. linjetjenesten. Pasientens rett til nødvendig helsehjelp følger av 
Kommunehelsetjenesteloven, og det er kommunen som ivaretar pasientens behov lokalt. 
 
Avtalens pkt 6 Arbeid for å unngå uhensiktsmessige innleggelser 
Unngå unødig innleggelser: 
Beslutning om innleggelse fattes av innleggende lege, og sykehuset har plikt til å yte 
øyeblikkelig hjelp. Rutiner for å unngå innleggelser må ikke ”stå i veien for ” at nødvendige 
innleggelser finner sted. 
 
Avtalens pkt 7.3 Oppfølging i sykehus ved omfattende omsorgsbehov 
Bistand fra kommunen til pasient med omfattende omsorgsbehov ved innleggelse i sykehus 
må tildeles av den enkelte kommune etter en individuell vurdering i hvert enkelt tilfelle. A-
hus kan ikke forlange at kommunen skal stille med personale i alle slike tilfeller. 
 
Avtalens pkt. 8 Veiledning, kunnskaps- og kompetanseutveksling 
Det er positivt og nødvendig med kompetansehevende tiltak tilrettelagt av A-hus, og at 
kommunene skal forvente veiledning av god kvalitet fra personalet på A-hus. 
 
 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
Vi er nå tilknyttet landets største sykehus med 470.000 innbyggere i opptaksområdet, og det 
er helt nødvendig å ha en god samarbeidsavtale med helseforetaket slik av vi sikrer våre 
innbyggere en forsvarlig helsetjeneste på alle nivåer. 
 
Med den nye samhandlingsreformen vil vi få utfordrende oppgaver i kommunen, og da er det 
viktig at vi har et helseforetak som vi samarbeider med og ikke minst får muligheten til økt  
kompetanse og veiledning. 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG: 
 Nåværende samarbeidsavtale mellom Akerhus universitetssykehus HF og Rømskog 

kommune, datert 26.02.07. 
 Forslag til generell samarbeidsavtale mellom Akershus universitetssykehus HF og 

kommunene i opptaksområdet – Høringsutkast. 
 

7. UTSKRIFT SENDT: 



RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

     

SAK: KJØP AV KRISESENTERTILBUD FOR MENN 
 
   
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
 Utvalg for oppvekst og omsorg 20.01.11 03/11 390 
 Kommunestyret 10.02.11 07/11 390 
     
Saksbehandler: Jon Riiser /kultur- og barnevernleder 
 
 
 
1. HVA SAKEN GJELDER:  
Krisesenterloven krever et helhetlig krisesentertilbud både for menn og kvinner, noe 
som betyr behov for nyetablering av krisesentertilbud for menn bosatt i Rømskog.  
  
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
Rømskog kommune inngår avtale om kjøp av krisesentertilbud til menn ved Krisesenteret for 
Fredrikstad og Hvaler. 
 
 
 
Rømskog, 10.01.11 

 
 
 
Anne Kirsti Johnsen Boutera     Jon Riiser 
rådmannen          kultur- og barneverneleder 
 
 
3. VEDTAK: 
3.1 UTVALG FOR OPPVEKST OG OMSORGS INNSTILLING TIL 
KOMMUNESTYRET: 
Rådmannens forslag til innstilling vedtas. 
 
3.2 VEDTAK I KOMMUNESTYRET: 
 
 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
  
 

Den nye loven om kommunale krisesentertilbud trådte i kraft fra 01.01.10. For å ivareta 
kravene i loven, har Fredrikstad og Hvaler kommune hatt drift av helhetlig krisesentertilbud 
ute på konkurranse med forhandling i ett trinn etter Lov om offentlige anskaffelser. De 

 



inngikk avtale med Blå Kors Fredrikstad om driften for perioden 01.01.11 – 31.12.14 og med 
opsjon på ytterligere to pluss to år. Inkludert i avtalen er også ivaretakelse av lovens krav om 
et helhetlig krisesentertilbud til menn.  
 
I brev av 6.desember 2010 tilbys kommune i Indre Østfold og Mosseregionen å inngå 
forpliktende avtale om kjøp av krisesentertilbud til menn ved nevnte krisesenter. Innholdet i 
tjenestene som ytes ved senteret framkommer av vedlagte løsningsspesifikasjon.  
 
Det helhetlige tilbudet til menn har en kostnadsramme på totalt kr.1.600.000. Det tilbys 
inngåelse av en forpliktende avtale basert på kostnad beregnet ut fra innbyggertall i den 
enkelte kommune.  
 
Tar vi utgangspunkt i at alle kommuner i Mosseregionen og region Indre Østfold blir med, vil 
utgifter pr. region beløpe seg til ca.kr. 475.000. Det endelige beløpet den enkelte kommune vil 
ende opp med, er avhengig av hvor mange kommuner som finner det interessant og mulig å 
delta. 
  
Fredrikstad og Hvaler kommune ber om rask tilbakemelding fra de forespurte kommunene 
om det er aktuelt med en slik avtale og varsler en spesifisert oversikt over kostnader så fort 
som mulig.  
 
5. RÅDMANNENS VURDERING 
Rådmannen viser til det lovpålagte kravet om å kunne tilby krisesentertilbud også til menn. 
En kan ikke se at det er andre bedre og rimeligere alternativer til det foreliggende tilbudet. Det 
anbefales derfor at tilbudet aksepteres. Den endelige kostnadsfordelingen blir avklart når en 
vet hvor mange kommuner som vil delta.  Det er tatt høyde for utgifter til krisesenter for både 
menn og kvinner med kr 93.000 i budsjettet for 2011.  
 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG 
Løsningsspesifikasjon for drift av krise- og incestsenter for kommunene Fredrikstad og 
Hvaler. 
 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  
 



RØ  RØMSKOG KOMMUNE 
 
 
 

 
SAK:  SAMORDNING AV LOKALE  

KRIMINALFOREBYGGENDE TILTAK    
 
 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
 Utvalg for oppvekst og omsorg 20.01.11 04/11 361 
 Kommunestyret  10.02.11 08/11 361 
     
Saksbehandler: Barnevern og kulturleder  Jon Riiser 
 
 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Etablering av et samordnet kriminalforebyggende tiltak i kommunen - såkalt SLT. 
  
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
1. Rømskog kommune etablerer en organisert virksomhet for kriminalforebyggende 
    tiltak – SLT. 
2. Målet med virksomheten er å forebygge atferdsavvik for barn og unge i kommunen - 
     iverksette tiltak som kan fremme deres personlige og yrkesmessige utvikling. 
 
 
Rømskog den 12.01.11 
 
 

 
Anne Kirsti Boutera     Jon Riiser 
rådmann       barnevern og kulturleder  
 
        
        
3. VEDTAK: 
3.1 UTVALG FOR OPPVEKST OG OMSORGS BEHANDLING: 
Rådmannens forslag til innstilling vedtas enstemmig. 
Senterpartiet v/Frank Bøhn Jensen fremmet følgende endringsforslag i saksframlegget,  
pkt. 2 under ”Forslag til organisering i Rømskog”: 
”Foreslår at fritidslederen ikke inngår i SLT-organisasjonen” 
Endringsforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 



3.2 UTVALG FOR OPPVEKST OG OMSORGS INNSTILLING TIL 
KOMMUNESTYRET: 
Rådmannens forslag til innstilling vedtas med endringsforslaget til saksframlegget. 
 
3.3 VEDTAK I KOMMUNESTYRET: 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
 SLT står for Samordning av Lokale kriminalitetsforebyggende Tiltak. Dette er en modell som 
er utviklet av Det kriminalitetsforebyggende råd til bruk i norske kommuner. SLT-modellen 
er utviklet for å hjelpe kommuner til å bruke kreftene sine mest mulig effektivt i møte 
med disse utfordringene. 
Samordningsmodellen knytter det lokale politiet sammen med de kommunale enhetene, og 
sikrer klare og tydelige linjer mellom fagpersonene som arbeider med forebygging ute blant 
innbyggerne og den øverste kommuneledelsen. Målgruppen er barn og unge i alderen 0-18 år. 

Målet er at kommunens barn og unge skal få riktig hjelp til riktig tid, av et hjelpeapparat som 
samarbeider godt på tvers av etater og faggrupper. SLT-modellen ble introdusert i Norge av 
på 1990-tallet og utprøvd av rundt 200 norske kommuner 

Det er vel kjent at kriminalitet koster samfunnet store summer, både økonomisk og 
menneskelig. Et effektivt forebyggingsarbeid er en investering som på sikt får betydelig 
avkastning i form av sunnere, tryggere og mer levende lokalsamfunn.  

Likevel ser vi at forebyggingsarbeidet ikke alltid får de ressursene det burde hatt. Da er det 
viktig at ressursene som faktisk finnes, utnyttes best mulig. Det er dette SLT-modellens 
handler om. SLT-modellen er utviklet for å koordinere kunnskap, kompetanse og ressurser 
mellom politiet og de kommunale enhetene som tar kriminalitetsforebyggende hensyn.  

Når sektorene møtes regelmessig for å utveksle kunnskap og erfaringer, bli kjent med 
hverandres arbeidsmåter og kulturer og gjerne samordne tiltak og oppgaver, blir det enklere å 
drive målrettet forebygging på en mer effektiv måte. Når signaler fanges opp og spres raskere, 
kan tiltak settes inn tidligere og mer presist – mens faren for dobbeltarbeid og overlapping 
reduseres.  

Rømskog har allerede etablert et faglig Ressursteam, som jobber tverrfaglig mot målgruppen 
barn og unge. Det vil derfor være naturlig å knytte SLT-organiseringen opp i mot teamet. For 
å få en helhetlig SLT virksomhet, fordres en SLT- koordinator og at politiet er representert. 
Leder for fritidsklubben er kommunens representant som har bredes kontaktflate med 
ungdomsskoletrinnet. Dessuten skal det være en styringsgruppe for SLT, som har sin 
forankring i kommunens lederskap. 

Forslag til organisering i Rømskog vil være som følger: 

1. Barnevern- og kulturleder er SLT- koordinator i kommunen  

2. Representant fra politiet og leder av fritidsklubben deltar fast i Ressursteamet en gang 
pr. ½ år og ved behov.  

3. Ordfører, rådmann og politimesteren utgjør styringsgruppe for SLT -oranisasjonen  



5. RÅDMANNENS VURDERING: 
Det er positivt at det er få eller ingen rapporteringer på kriminell adferd hos barn og unge i 
Rømskog. Kommunen bør allikevel ha en beredskap som involverer politiet og fritidsklubben 
som jobber tett med målgruppen. Det kan bidra til å fange opp signaler tidlig. All erfaring 
tilsier at forebyggende tiltak er både rimeligere og mer hensiktsmessige. Det bør søkes 
tilskudd til koordinatorvirksomheten gjennom Kriminalforebyggende råd. Rådmannen 
anbefaler opprettelsen av SLT i kommunen. 
  
6. AKTUELLE VEDLEGG 
 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  



RØMSKOG KOMMUNE 
 

 
 
SAK: FORSKRIFT OM BYGGESAKSGEBYR 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark.nr. 
Utvalg for utvikling  20.01.2011 02/11 113 
Kommunestyret 10.02.2011 09/11 113 
    
Saksbehandler: Kjell Flenstad. 
 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Endringer i forskrift om byggesaksgebyr. 
  
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
1. Med hjemmel i plan og bygningsloven § 33-1 godkjennes endringene i Forskrift om 
byggesaksgebyr. 
 
2. Forskriften kunngjøres i Norsk Lovtidend. 
 
3. Forskriften trer i kraft samme dato som den blir kunngjort i Norsk Lovtidend. Samtidig 
oppheves Forskrift om byggesaksgebyr fra 17.06.2010. 
 
 
 
Rådmannen i Rømskog, 10.01.2011 
 
 
 
Anne Kirsti J. Boutera     Kjell Flenstad   
rådmann       tjenesteleder utvikling 
 
 
 
3. VEDTAK: 
3.1 UTVALG FOR UTVIKLINGS INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Rådmannens forslag til innstilling vedtas. 
 
3.2 VEDTAK I KOMMUNESTYRET:



4. SAKENS FAKTA: 
Forskrift om byggesaksgebyrer er foreslått endret i hht  ny plan og bygningslov av 
01.07.2010. 
Tidligere er forskriften blitt hjemlet til § 109. Denne er nå fjernet og ny forskrift skal hjemles 
til § 33-1. 
 
I den nye plan og bygningsloven skal alle byggesaker behandles med søknad. Meldingssaker 
er fjernet og innholdet i § 2 er endret i hht ny pbl. 
 
Det er kun gjort noen små justeringer på gebyrene. 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
Rådmannen anbefaler at ny forskrift godkjennes.  
Forskriften kunngjøres i Norsk Lovtidend og trer i kraft samme dato som den blir kunngjort i 
Norsk Lovtidend.  
Samtidig oppheves Forskrift om byggesaksgebyr fra 17.06.2010. 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG: 
Vedlegges:  

 Forslag til ny forskrift om byggesaksgebyr. 
 Forskrift om byggesaksgebyr av 17.06.2010. 

 
7. UTSKRIFT SENDT: 
 



RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

SAK: ENDRINGER I GEBYRFORSKRIFT ETTER 
MATRIKKELLOVEN.  
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark.nr. 
Utvalg for utvikling  20.01.11 03/11 113 
Kommunestyret 10.02.11 10/11  113 
    
Saksbehandler: Kjell Flenstad. 
 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Endringer i gebyrforskrift etter matrikkelloven. 
 
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
1. Med hjemmel i matrikkelloven av 17. juni 2005 nr. 101 § 32 med tilhørende forskrift §16 
godkjennes endringene i gebyrforskriften. 

 
2. Gebyrforskriften kunngjøres på Norsk Lovtidend. 
  
3. Forskriften trer i kraft samme dato som den blir kunngjort i Norsk Lovtidend. Samtidig 
oppheves gebyrforskriften fra 15.04.2010. 
 
 
 
Rådmannen i Rømskog, 10.01.2011 
 
 
Anne Kirsti J. Boutera     Kjell Flenstad   
rådmann       tjenesteleder utvikling 
 
 
3. VEDTAK: 
3.1 UTVALG FOR UTVIKLINGS INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Rådmannens forslag til innstilling vedtas. 
 
 
3.2 VEDTAK I KOMMUNESTYRET: 
 
 

 



4. SAKENS FAKTA: 
I pkt D.1.1 i gebyrforskriften er det foreslått endringer i areal. Endringen er foreslått fordi det 
ble forholdsvis dyrt å opprette en ny eiendom. Gebyrene under samme pkt er foreslått uendret 
fra 2010. 
 
Alle andre gebyrer i forskriften er foreslått økt med 2,5%. 
 
I tillegg foreslås det 9 nye punkter under andre gebyrer i forbindelse med kart og oppmåling. 
Dette er arbeid som ikke faller under punktene D.1 til E.3. 
 
Ut fra at vi har felles oppmåler i grensekommunene, er tilleggspunktene og prisendringen 
forenlig med hva som er besluttet i Marker og Aremark.  
 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
Rådmannen anbefaler derfor at gebyrforskriften godkjennes.  
Gebyrforskriften kunngjøres i Norsk Lovtidend og trer i kraft fra kunngjøringsdato. 
Samtidig oppheves gebyrforskriften fra 15.04.2010. 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG: 
Vedlegges saken: 

 Forslag til ny gebyrforskrift etter matrikkelloven. 
 Gebyrforskrift 2010. 

 
7. UTSKRIFT SENDT: 
 
 



RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

 
 

SAK:    SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE TIL 
  BARNEHJEMMET I VESELAVA, LATVIA 
 
 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
Kommunestyret  16.12.10 57/10 250 
Kommunestyret 10.02.11 11/11 250 
     
Saksbehandler: Mette Trandem 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Ny søknad om økonomisk støtte til barnehjem i Veselava, datert 25.01.11, er mottatt fra 
Vigdis Alstein.  
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
Saken legges fram uten innstilling. 

 
 
Rådmannen i Rømskog, 02.02.11 
 
 
Anne Kirsti Johnsen Boutera 
rådmann         
         
 
3. VEDTAK: 
3.1 VEDTAK I KOMMUNESTYRET 16.12.2010: 
Saken utsettes. 
 
3.2 VEDTAK I KOMMUNESTYRET 10.02.2011: 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
Det foreligger en søknad om økonomisk støtte på kr. 10.000,- fra Rømskog Helselag v/Vigdis 
Alstein. Pengestøtten skal gå til barnehjemmet i Veselava i Latvia. 
 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG 
Søknad fra Vigdis Alstein, datert 25.01.11. 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  

 



RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

 
 

SAK:  FREMDRIFTSPLAN BYGGING AV BUTIKK OG  
                  GANG- OG SYKKELVEI 
 
 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
Kommunestyret 10.02.11 12/11 504 
     
Saksbehandler: Anne Kirsti Johnsen Boutera 
 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Fremdriftsplan bygging av butikk på Rømskog. 
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 
Fremdriftsplanen tas til orientering. 
 
Rådmannen i Rømskog, 02.02.11 
 
 
Anne Kirsti Johnsen Boutera 
rådmann         
         
 
3. VEDTAK: 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
 
Kommunestyret fattet følgende vedtak 16.12.10: 
 
1. Arbeidsgruppen for butikklokale fortsetter å jobbe med butikklokalet med utgangspunkt i 

alternativ 1 med gangvei til Vestre Tørnby. 
2. Arbeidsgruppen skal arbeide fram et forslag på butikklokale og legge ut dette på anbud. 
3. Når anbudet er innhentet skal det legges fram en endelig sak for kommunestyret. Det skal 

innhentes anbud på butikklokale og gangvei hver for seg. Anbudet på butikklokale skal 
inneholde gangvei fra dagens gangvei og fram til innkjøring syd for Berg-tomta. 

4. Arbeidsgruppen skal legge fram et forslag så snart dette er praktisk mulig. 
5. Arbeidsgruppen legger fram en framdriftsplan på prosjektet på neste kommunestyremøte. 
 
 
Arbeidsgruppen foreslår følgende fremdriftsplan: 
 
 

 



Milepæl Ansvarlig Dato Merknad 
Situasjonskart 
foreligger 

ØRP  4.2.11  

Butikktegning og 
funksjonsbeskrivelse 
foreligger 

LMN-kontoret 10.2.11  

Vegvesenet uttaler 
seg om 
situasjonskartet 

Utvikling 11.2.11  

Reguleringsplan 
foreligger 

ØRP 15.2.11  

Anbudsdokument 
behandles i 
arbeidsgruppa 

LMN-kontoret 16.2.11  

Reguleringsplan 
1.gangs behandles i 
planutvalget 

Utvikling 22.2.11  

Reguleringsplan 
legges ut 

LMN-kontoret 23.2.11  

Frist for innsigelser 
1.gangsbehandling 

LMN-kontoret 6.4.11  

Innsigelser er 
behandlet 

LMN-kontoret 12.4.11  

Reguleringsplan 
2.gangsbehandles i 
planutvalget 

Utvikling 14.4.11  

3 anskaffelser legges 
ut på anbud 

LMN-kontoret 14.4.11  

2.gangbehandlingen 
legges ut 

LMN-kontoret 15.4.11  

Frist 
2.gangsbehandling 

LMN-kontoret 27.5.11  

Anbudsfrist utløper LMN-kontoret 6.6.11  
Anbudsåpning Rådmannen 7.6.11  
Vedtak om bygging 
foreligger 

Ordfører 16.6.11  

Vedtak om valg av 
tilbyder 

Ordfører 16.6.11  

Tilskrivelse tilbydere LMN-kontoret 17.6.11  
Klagefrist utløper LMN-kontoret 27.6.11  
Kontraktinngåelse Rådmannen 28.6.11  
Start grunnarbeider Entrepenør 1.7.11  
Grunnarbeider ferdig Entrepenør 15.9.11  
Byggestart Entrepenør 16.9.11  
Byggearbeider ferdig Entrepenør 1.2.12  
Ferdigattest 
foreligger 

LMN-kontoret 15.2.12  

Leieforhold starter Utvikling 16.3.12  
Butikkåpning Leietaker 31.3.12  



I tillegg må det også tas stilling til opprettelse av Bygde AS og valg av butikkdriver. 
 
 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
Fremdriftsplanen som er satt opp inneholder de viktigste delene av prosessen for bygging av 
butikklokale og gang- og sykkelvei og har et realistisk tidsperspektiv. 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  
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